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استاندار: 
۲۰۰ میلیون دلار سرمایه گذاری 
خارجی در استان یزد جذب شد

یزد- سیماصادقی مقدم- استاندار یزد گفت: به 
رغم موانع موجود در سرمایه گذاری مانند تحریم 
و کمبود زیرساخت ها، از ابتدای دولت سیزدهم 
خارجی  سرمایه گذاری  جلب  دلار  میلیون   ۲۰۰
" مهران فاطمی  استان محقق شده است.  در 
با ۱۰۰ هزار  "افزود: در سال ۱۴۰۲ ، ۲۲۵ طرح 
میلیارد تومان سرمایه گذاری در استان انجام شد. 
وی در خصوص مهمترین طرح ها و پروژه های 
مورد افتتاح استان در هفته دولت گفت: مجتمع 
سرب و روی مهدی آباد با حجم سرمایه گذاری 
۱.۵ میلیارد یورو، یزد یک فولاد آلیاژی با اعتبار 
اول  فاز  هرات،  مخزنی  سد  یورو،  میلیون   ۱۱۵
حیات  آموزشی  مجتمع  یزد،  شهر  آب  رینگ 
طیبه یزد و خط اسمالون مروست بخشی از این 
طرحها هستند. استاندار یزد با اشاره به افزایش 
برق تولیدی استان یزد با افتتاح نیروگاه شماره 
۲ سیکل ترکیبی چادرملو تصریح کرد: مهمترین 
رویکرد استان در این حوزه با توجه به مسائل 
سمت  به  حرکت  سوخت،  و  محیطی  زیست 
از  فاطمی  است.  نیروگاه های خورشیدی  ایجاد 
برنامه ریزی استان جهت تولید ۲۰۰۰ مگاوات برق 
خورشیدی خبر داد و گفت: تاکنون ۱۰۷ مگاوات 
برق خورشیدی تولید شده و تا پایان سال جاری 
۱۵۰ مگاوات و تا سال آینده ۵۰۰ مگاوات دیگر 
تولید خواهد شد. وی همچنین یادآور شد: تجهیز 
خورشیدی،  برق  به  کشاورزی  چاه  حلقه   ۸۰۰
احداث ۴ هزار نیروگاه خورشیدی تا پایان سال 
۱۴۰۳، راه اندازی نیروگاه های خورشیدی تجمیعی 
در روستاها و اولین نیروگاه خورشیدی تجمیعی ۵ 
مگاواتی ویژه هزار مددجوی بهزیستی در دستور 
کرد:  تاکید  یزد  استاندار  دارد.  قرار  استان  کار 
صنایع به منظور خارج شدن از لیست قطعی 
ها موظف به تامین ۵ درصد از برق مورد نیاز 
خود از محل انرژی های تجدید پذیر و خورشیدی 
خصوص  در  سوالی  به  پاسخ  در  وی  هستند. 
در  خانگی  بخش  برق  هماهنگی  بدون  قطعی 
برخی مناطق استان توضیح داد: قطعی  برق به 
اما  اعمال می شود  و سراسری  صورت کشوری 
پیگیری های لازم برای جلوگیری از قطعی برق 
مشترکین استان بیش از نقاط دیگر کشور انجام 
با اشاره به مباحث مطرح  شده است. فاطمی 
در  اتباع خارجی  شده در خصوص ساماندهی 
و  ملی  عزم  نیازمند  این موضوع  استان گفت: 
سیاست های بالا دستی است اما تاکنون بیش از 
۶۰ هزار نفر از اتباع غیر مجاز از استان یزد طرد 
شده اند. وی از برنامه استان برای طرد تعدادی از 
اتباع مجاز بر اساس دستورالعمل های مشخص 
محلات  برخی  پاکسازی  نیز  و  آینده  سال  در 
بحرانی شهر یزد در سال جاری خبر داد و عنوان 
کرد: با این وجود بسیاری از واحدهای صنعتی 
پروژه های  نیز  و  امور شهروندان  برخی  و حتی 
نهضت ملی مسکن با طرد اتباع با مشکل مواجه 

خواهند شد.

شرکت آبفا البرز موفق به اخذ دو 
گواهینامه بین المللی استاندارد شد

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز 
از موفقیت این شرکت در اجرای ممیزی سیستم 
مدیریت یکپارچه )IMS( و اخذ گواهینامه های 
داد.  خبر   ۱۰۰۰۴  ISO و   ۱۰۰۰۲  ISO بین المللی 
این دستاورد، آبفا البرز را به یکی از شرکت های 
پیشگام در صنعت آب و فاضلاب کشور تبدیل 
مدیرعامل  نامداری،  رضا  حمید  است.  کرده 
اجرای  از  البرز،  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت 
موفقیت آمیز ممیزی سیستم مدیریت یکپارچه 
)IMS( توسط شرکت آرین توف پاسارگاد و کسب 
 ۱۰۰۰۴ ISO ۱۰۰۰۲ و ISO دو گواهینامه بین المللی
خبر داد. وی اعلام کرد که طی این ارزیابی ها، 
تمدید گواهینامه های استاندارد مدیریت کیفیت، 
و  ایمنی  مدیریت  و  زیست  محیط  مدیریت 

سلامت شغلی نیز محقق شده است.
 ISO نامداری در ادامه توضیح داد که استاندارد
۱۰۰۰۲ مربوط به رسیدگی به شکایات مشتریان و 
استاندارد ISO ۱۰۰۰۴ مرتبط با مدیریت رضایت 
مشتریان است. این دو گواهینامه جدید که توسط 
شرکت آبفا البرز اخذ شده، این شرکت را به یکی 
از پیشگامان در اخذ استانداردهای مدیریتی در 

صنعت آب و فاضلاب کشور تبدیل کرده است.
را  موفقیت  این  کسب  البرز،  آبفا  مدیرعامل 
نتیجه توجه به فرایند محوری و بهبود مستمر در 
این شرکت دانست. او با اشاره به شرایط دشوار 
اجرای ممیزی جاری در گرم ترین روزهای سال و 
در سخت ترین شرایط دمایی کشور، تاکید کرد که 
این شرایط بر ارزش و اهمیت اخذ گواهینامه های 

مذکور افزوده است.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان:

خوزستان بستر مناسب برگزاری 
و خلق رویدادهای ملی و              

بین المللی است

خوزستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
تشیع  ورود  دروازه  عنوان  به  خوزستان  گفت: 
برای  مناسبی  ولایی،بستر  تمام  استان  یک  و 
بین  و  ملی  فاخر  رویدادهای  خلق  و  برگزاری 
اختتامیه  آئین  منادی در  المللی است. مجید 
سومین سوگواره منطقه ای رایت سرخ که در تالار 
آفاق بهبهان برگزار شد، اظهار کرد: خوزستان 
به عنوان دروازه ورود تشیع و یک استان تمام 
خلق  و  برگزاری  برای  مناسبی  بستر  ولایی، 
رویدادهای فاخر ملی و بین المللی است که اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان و حوزه 

هنری برای تداوم این راه تلاش خواهند کرد.
خوزستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
ضمن قدردانی از دست اندرکاران رویداد رایت 
فعالیت  این  گسترش  و  تداوم  لزوم  بر  سرخ، 
ارزشمند تاکید کرد و گفت: سوگواره رایت سرخ 
نمونه ای موفق از همکاری و همراهی دستگاه های 
اجرایی از جمله اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی، 

حوزه هنری، فرمانداری است.
وی با بیان اینکه سبک های عزاداری و مجالس 
بهبهان از قدیم زبانزد بوده، تصریح کرد: شهری 
که شکل خاصی از عزاداری را دارد، نشان دهنده 
شور، شعور و عشقی است که مردم این شهر 
مذهبی، نسبت به مکتب اباعبدالله الحسین )ع( 
و یارانشان دارند لذا باید تلاش کرد تا این راه 

پررونق و پرشور باقی بماند.
خوزستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
مرتبط  هنری  برنامه های  برگزاری  داد:  ادامه 
همراه با شور و شعور حسینی، این امر را ممکن 
عنوان  پیشکسوتان  به  منادی خطاب  می کند. 
کرد: درخواست دارم در حوزه آموزش، تجربیات 
خود را به جوانان و افراد علاقمند به این حوزه، 
رویدادهای  و  برنامه ها  رونق  که  دهید  انتقال 
فرهنگی و هنری، بخصوص هنر تعزیه خوانی را 
شاهد باشیم. وی ابراز امیدواری کرد: با توجه به 
تفاهم نامه منعقد شده با هنرمندان شبیه خوان 
عراقی، انشاالله شاهد بین المللی شدن سوگواره 

رایت سرخ در سال های آینده باشیم.
در  سرخ  رایت  منطقه ای  سوگواره  سومین 
تجسمی  هنرهای  نقالی،  تعزیه،  بخش های 
و پرده خوانی از ۱۸ لغایت ۲۶ مرداد در محل 
مجموعه شهید هاشم احمدی بهبهان با حمایت 
قرارگاه شهید آوینی، اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان، حوزه هنری انقلاب اسلامی، 
شهرستان  اجرایی  دستگاه های  و  فرمانداری 
از  اختتامیه  آئین  در  و  شد  برگزار  بهبهان 
برگزیدگان و دست اندرکاران با اهدا لوح سپاس 

و تندیس سوگواره تقدیر به عمل آمد.

۱۰ هزار زائر یزدی کربلا به مرزها 
اعزام شدند

یزد- سیماصادقی مقدم- معاون راهداری اداره 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان یزد 
گفت: از ۱۴ مردادماه تاکنون ۱۰ هزار زائر کربلا 
در قالب ۳۴۵ فقره سفر از طریق ناوگان عمومی 
پایانه های مرزهای چذابه، شلمچه و  به  استان 
مهران اعزام شدند. "سیدحسین محمدی" افزود: 
در این مدت از مجموع زائران کربلا چهار هزار 
و ۳۱۳ نفر در قالب ۱۴۱ سفر از مبدأ استان به 
مقصد پایانه مرزی چذابه اعزام شدند؛ همچنین 
۲ هزار و ۳۱۹ مسافر با ۷۶ مورد سفر از استان به 
شلمچه برای شرکت در پیاده روی عظیم اربعین 
منتقل شدند.  وی اظهار داشت : پایانه شهید 
حاج قاسم سلیمانی در مرز مهران هم پذیرای سه 
هزار و ۳۶۸ زائر یزدی بوده که در قالب ۱۲۸ سفر 

از یزد به این پایانه اعزام شدند.
این مقام مسئول ادامه داد : ۲ تیم ۱۵ و ۲۵ نفره 
با ماشین آلات سبک و سنگین در مرزهای مهران 
اربعین  دائم در طول طرح  به صورت  و چذابه 

مستقر و به زائران خدمت رسانی می کنند.
راستای  در  همچنین  کرد:  تصریح  محمدی 
درخواست شهروندان استان و با هدف رفاه حال 
بین المللی  خط  اولین  حسینی،  اربعین  زائران 
مستقیم از استان به نجف اشرف با تلاش یکی از 

شرکت های مسافر بری راه اندازی شد.

به گزارش خبرنگار  ) مهیا حسن آبی (- محمدصادق 
خیاطیان یزدی، رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی، 
و  ایجاد  در  رویدادها  این  اهمیت  بر  تأکید  ضمن 
ایجاد  توسعه شرکت های دانش بنیان، به ضرورت 
ارتباط مؤثر میان صاحبان ایده و سرمایه گذاران اشاره 
کرد و اظهار داشت: "این رویدادها می تواند بستری 
مناسب برای جذب نخبگان و پیشرفت فناوری های 
مدیریت  خواستار  همچنین  وی  باشد."  نوین 
"این  افزود:  و  شد  نوآوری  کارخانه های  خصوصی 
رویکرد نه تنها به مدیریت بهینه منجر می شود، بلکه 
انگیزه لازم برای مشارکت سرمایه گذاران خصوصی را 

فراهم می کند."
حوزه  در  جهانی  تجربیات  به  اشاره  با  خیاطیان 
و  نوآوری  "اکوسیستم  گفت:  فناوری  توسعه 
ایران در منطقه بی نظیر است و طی  دانش بنیان 
دهه گذشته به شدت رشد کرده و اکنون به بلوغ 

رسیده است." 
وی همچنین به معرفی سه حوزه زیست فناوری، 
عنوان  به  مصنوعی  هوش  و  میکروالکترونیک 
شکوفایی  و  نوآوری  صندوق  اصلی  اولویت های 
این  از  ویژه  به صورت  "صندوق  گفت:  و  پرداخت 

حوزه ها حمایت خواهد کرد."
از  پایان  در  شکوفایی  و  نوآوری  صندوق  رئیس 
تصویب قانون جهش تولید دانش بنیان خبر داد و 
افزود: "این قانون فضای مناسبی را برای حمایت از 
شرکت های دانش بنیان و سرمایه گذاران فراهم کرده 
و مشوق های مالیاتی ویژه ای برای سرمایه گذاران در 

نظر گرفته شده است."
سیاوش ملکی فر، معاون توسعه صندوق نوآوری و 
شکوفایی، نیز با اشاره به دستاوردهای این صندوق 
تومان  میلیارد  هزار   ۶۰ "تاکنون  داشت:  اظهار 
خدمات مالی به شرکت های دانش بنیان ارائه شده 
و برنامه ریزی های جدیدی برای گسترش حمایت ها 
از استارتاپ ها و شرکت های دانش بنیان در دست 
اجرا است. " وی افزود: "در پنجاه و دو رویداد برگزار 
شده، تیم های مستعد از سراسر کشور شناسایی و 
آموزش های لازم را دریافت کرده اند و در این رویداد 
نیز بیش از پنجاه میلیارد تومان سرمایه جذب شده 

است."
ملکی فر همچنین بر اهمیت حوزه زیست فناوری به 
عنوان یکی از حوزه های آینده دار تأکید کرد و گفت: 
"این حوزه هنوز به شکوفایی اقتصادی کامل دست 

نیافته، اما پتانسیل های بسیاری در کشور ما دارد."
امیر سرکندی، مدیرعامل کارخانه نوآوری و صنایع 

خلاق البرز، با اشاره به رشد سریع اکوسیستم نوآوری 
کشور در دهه گذشته، بیان کرد: "مفهوم استارتاپ 
و اکوسیستم نوآوری حدود ۱۲ سال پیش در ایران 
مطرح شد و این حوزه به سرعت رشد کرده است." 

وی تأکید کرد که کارخانه های نوآوری توسط بخش 
تا  باعث شده  امر  این  و  اداره می شوند  خصوصی 
کارآفرینان جوان بتوانند کسب وکارهای کوچک خود 

را به شرکت های بزرگ تبدیل کنند.
 سرکندی همچنین به چالش های موجود در مسیر 
رشد نوآوری در ایران اشاره کرد و گفت: "نبود منابع 
مالی و زیرساخت های مناسب از مشکلات اساسی 
در این مسیر است، اما با سرمایه گذاری خصوصی 
و حمایت صندوق های علمی، موفقیت های بزرگی 

حاصل شده است."
عزیزاله افضلی معاون اقتصادی استانداری البرز 
نیز با تأکید بر اهمیت استان البرز به عنوان "مهد 
علم و فناوری" و "ایران کوچک"، گفت: "این استان 
با وجود وسعت کم، به دلیل تراکم بالای جمعیت و 
ویژگی های خاص، ظرفیت های زیادی برای توسعه 

اقتصادی دارد."  
وی با اشاره به بیش از ۴۰۰۰ واحد صنعتی و بیش 
به  استان،  در  پژوهشی  و  دانشگاهی  مرکز  از ۳۰ 
چالش های موجود در ارتباط بین صنعت و دانشگاه 
ارتباط  ایجاد  به  موفق  "هنوز  افزود:  و  پرداخت 
سیستماتیک بین صنعت و دانشگاه نشده ایم و این 
نقص موجب شده تا تولیدات صنعتی گاهی از مواد 

اولیه مشابه از دیگر نقاط کشور تأمین شود." 
به  البرز همچنین  اقتصادی استانداری   معاون  
گفت:  و  کرد  اشاره  استان  در  ارزش  زنجیره های 
"استان البرز در تولید دارو، پوشاک و مواد غذایی 
به عنوان یکی از استان های شاخص کشور شناخته 

می شود."
بخش  همکاری  اهمیت  بر  تأکید  با  رویداد  این 
خصوصی و دولتی و تشویق سرمایه گذاران برای ورود 
به حوزه های دانش بنیان به پایان رسید. امید است 
که این تعاملات و سرمایه گذاری ها منجر به تحول 
بزرگی در اکوسیستم نوآوری کشور شود و استان 
البرز به عنوان یکی از قطب های مهم فناوری کشور 

نقش آفرینی بیشتری داشته باشد.

رویداد جذب سرمایه در البرز

تقویت اکوسیستم نوآوری با حمایت صندوق نوآوری و شکوفایی
رویداد جذب سرمایه در حوزه زیست فناوری با هم سرمایه گذاری صندوق نوآوری و شکوفایی و حضور مقامات ارشد دولتی و مدیران شرکت های 
دانش بنیان، در کارخانه نوآوری و صنایع خلاق البرز برگزار شد. این رویداد با هدف بررسی و تقویت اکوسیستم نوآوری و دانش بنیان کشور و ایجاد 

بسترهای لازم برای توسعه فناوری های نوین به مرحله اجرا درآمد.

اکوسیستم 
نوآوری و 

دانش بنیان 
ایران در منطقه 

بی نظیر است 
و طی دهه 
گذشته به 

شدت رشد 
کرده و اکنون 

به بلوغ رسیده 
است

شهردار فردیس:
 تقاطع غیرهمسطح بلوار شهید کچویی نیازمند حمایت ویژه مسئولان استانی  
شهردار فردیس با تأکید بر اهمیت تقاطع غیرهمسطح بلوار شهید کچویی 
به عنوان کلیدی ترین پروژه عمرانی شهر، از ضرورت همکاری و پشتیبانی 
نمایندگان مجلس و مسئولان استانی برای عملیاتی شدن این پروژه 
خبر داد. او همچنین از تلاش برای تسریع در اجرای این پروژه با رفع 
موانع اجرایی سخن گفت. محمدرضا احمدی نژاد، شهردار فردیس، 
در نشست بررسی و پیگیری تملکات و رفع معارضات اجرایی پروژه 
تقاطع غیرهمسطح بلوار شهید کچویی، بر لزوم تلاش جدی برای 
تملک اراضی مورد نیاز این پروژه تأکید کرد. وی اظهار داشت: با توجه 
به ترافیک سنگین در بلوارهای شهید کچویی و امیرکبیر، اجرای این تقاطع 
به صورت دو زیرگذر شمال به جنوب و جنوب به شمال در محل تقاطع این دو 
بلوار، می تواند گره ترافیکی غرب فردیس را برطرف کند. احمدی نژاد با اشاره به اهمیت تملک اراضی برای 
پیشبرد پروژه، تصریح کرد: این کار نیازمند توافق با سازمان زندان ها، سازمان جنگل ها و مراتع، و اداره راه 
و شهرسازی است. اگرچه تغییرات دولتی روند رسیدن به این توافقات را به تأخیر انداخته، اما با برگزاری 
نشست هایی با نمایندگان استان البرز در مجلس شورای اسلامی، امیدواریم بتوانیم از حمایت و همراهی 
آنان برای تسریع در این فرآیند بهره مند شویم. شهردار فردیس با اشاره به تلاش های صورت گرفته برای 
کوتاه تر کردن زمان اجرای پروژه گفت: با توجه به پیچیدگی و طولانی بودن مذاکرات با سازمان زندان ها 
که باید در استان تهران انجام شود، در حال بازنگری طرح تقاطع غیرهمسطح بلوار شهید کچویی توسط 
مشاورین هستیم تا با تغییرات ممکن در نحوه اجرای طرح، سرعت عملیاتی شدن پروژه افزایش یابد. 
احمدی نژاد همچنین با اشاره به پیش بینی چند تقاطع غیرهمسطح در مسیر بزرگراه نیایش که در مرحله 
مطالعاتی قرار دارد، خاطرنشان کرد: اجرای این پروژه در مسیر رودخانه فردیس نیازمند همکاری و توافق 
بیشتر با آب منطقه ای است و امیدواریم با ارائه چند طرح پیشنهادی، این توافقات به زودی حاصل شود.

استاندار زنجان:
بی توجهی به موضوع آب بحران ایجاد خواهد کرد

استاندار زنجان  گفت: مسئله آب موضوعی بسیار مهم و حیاتی بوده و 
بی توجهی به آن می تواند زمینه ایجاد بحران را فراهم کند.

با  که  زنجان  استان  بحران  افشارچی در جلسه مدیریت  محسن 
حضور رئیس سازمان مدیریت بحران کشور برگزار شد، با بیان اینکه 
نباید به موضوع مهم و حیاتی آب کم توجهی کرد، گفت: بدون شک 
بی توجهی به این مسئله تبعات جبران ناپذیری را به دنبال خواهد 
داشت. وی با یادآوری اینکه یکی از موضوعات مهمی که استان طی 
سه سال گذشته بر روی آن تمرکز کرده، مسئله کم آبی بوده است، 
افزود: نباید اجازه دهیم تا با بی توجهی به این موضوع، زنجان نیز مانند 

برخی از استان ها از جمله همدان با مشکل کم آبی دست به گریبان باشد.
این مسوول با اشاره به اینکه یکی از اقدامات جدی استان در خصوص آب، کنترل آب های سطحی 
است، ادامه داد: در حال حاضر این میزان کنترل در استان زنجان ۷ درصد است که بدون شک با 
بهره برداری از سدهای بلوبین، مراش و مشمپا این میزان کنترل آب های سطحی در استان به میزان 
۵۰ درصد افزایش خواهد یافت. استاندار زنجان در خصوص آخرین وضعیت سدهای در حال تکمیل 
استان، گریزی به وضعیت سد بلوبین زد و با بیان اینکه عملیات اجرایی این سد به اتمام رسیده و 
هم اکنون در مرحله تکمیل خطوط انتقال به سمت ایجرود است، خاطرنشان کرد: علاوه بر این، سد 
مراش نیز در صورت تامین اعتبار تا پایان امسال آبگیری شده و سد مشمپا در صورت رفع مشکلات 

زیست محیطی قادر به تامین آب شهرهای زنجان، سلطانیه، خرمدره و ابهر خواهد بود.
افشارچی با بیان اینکه آب های زیرزمینی بیشترین تامین کننده آب مصرفی استان را بر عهده دارد، 
تصریح کرد: متاسفانه آب های زیرزمینی هر روز در حال کم شدن است و بهترین راهکار برای برون رفت 

از این مشکل، آن است که بتوانیم از آب های سطحی نسبت به تامین آب مصرفی استان اقدام کنیم.

نایب رئیس شورای اسلامی استان البرز تاکید کرد
لزوم هم اندیشی ادارات کل و مدیریت شهری البرز برای رفع چالش های استان 
نایب رئیس شورای اسلامی استان البرز بر اهمیت برگزاری جلسات مشترک 
هم اندیشی بین ادارات کل و مدیریت شهری های استان تاکید کرد و آن را 
راهکاری موثر برای تقویت همکاری ها و دستیابی به اهداف مشترک در 
جهت توسعه و رفاه عمومی دانست. به گزارش خبرنگار ما مهیا حسن 
آبی از البرز- نایب رئیس شورای اسلامی استان البرز، محمد مهرزاد، 
با اشاره به مطالبات بحق مدیریت شهری های استان در حوزه های 
برگزاری جلسات  لزوم  بر  ادارات کل،  با  اهداف مشترک  و  مختلف 
هم اندیشی تأکید کرد. وی بر این باور است که برگزاری این جلسات 
می تواند به طور مؤثری فضای همکاری و هم افزایی را تقویت کند.مهرزاد با 
بیان اینکه ادارات دولتی باید پاسخگوی مطالبات شوراها باشند که نماینده جامعه 
و برآمده از بطن مردم هستند، اظهار داشت: »هدف دولت و مدیریت شهری در نهایت، تقویت رفاه 
مردم، حل مشکلات، محرومیت زدایی و توسعه عمران و آبادانی شهرها و روستاهای کشور است. لذا 
تحقق این اهداف مهم از مسیر همکاری و هم افزایی می گذرد.« نماینده مردم محمدشهر در شورای اسلامی 
استان البرز با اشاره به گلایه برخی از مدیریت شهری ها از عدم همکاری یا پاسخگویی مناسب برخی 
مدیران کل و رؤسای ادارات در جلسات هم اندیشی، افزود: »گرچه این مشکلات تنها به تعداد انگشت 
شماری از مدیران محدود می شود، اما این رفتار شایسته شأن شوراها که پشتوانه مردمی دارند و برآمده از 
آرای عمومی هستند، نیست.« مهرزاد در ادامه خاطرنشان کرد: »با توجه به حضور کم رنگ برخی ادارات 
در سطح شهرهای استان، مردم مجبورند موضوعات مختلف مرتبط و حتی غیرمرتبط با مدیریت شهری را 
از شوراها پیگیری کنند؛ از کمبود شعب بانک ها گرفته تا افت فشار آب، کمبود فضای آموزشی و بیکاری. 
بنابراین، ادارات کل باید در بازه های مختلف زمانی، جلسات هم اندیشی با شوراها برگزار کنند تا مسیر و 

نقشه راه مشخصی برای همکاری و هم افزایی و تأمین مطالبات مردمی احصا و تبیین شود.«

رئیس شورای شهر اصفهان:

رئیس شورای شهر اصفهان گفت: از سال ۱۳۹۶ و بعد از تصویب 
قانون هوای پاک، ۲۴۰ درصد هوای اصفهان روزهای آلوده بیشتری 
داشته است و نشان می دهد قانون هوای پاک حداقل برای اصفهان 
نتیجه بخش نبود. محمد نورصالحی  در نطق پیش از دستور صد و 
چهل و چهارمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره 
به اقدامات شهرداری در ایام اربعین اظهار کرد: شهرداری اصفهان 
وظیفه مناسب سازی و تسهیل تردد زائرین از مرز چذابه را بر عهده 
دارد و تیم هایی از شهرداری در این مرز مستقر و مشغول به فعالیت 
هستند. وی ادامه داد: در شهر کربلا نیز نظافت و پاکبانی حدود 
۳۵ درصد از عرصه در اختیار زائران این شهر، شامل چندین خیابان 
آن  در  اصفهانی  به خصوص  و  ایرانی  موکب های  که  و محلاتی 

برپاست برعهده نیروهای شهرداری اصفهان است.
امسال  کرد:  نشان  خاطر  اصفهان  شهر  شروای  رئیس 
شهرداری های دیگر شهرهای استان نیز به کمک آمدند و مجموعاً 
۵۰۰ نفر نیرو از مدیران، کارمندان، کارشناسان و کارگران شهرداری 
اصفهان به سرپرستی تیم های مختلف از خدمات شهری شهرداری 
این شهر در خدمات رسانی به زائرین اربعین حسینی فعال هستند.
اقدامات  شهری،  خدمات  ارائه  بر  علاوه  کرد:  خاطرنشان  وی 

فرهنگ سازی به خصوص در حوزه کاهش تولید پسماند انجام شده 
است تا زائران حسینی نسبت به این امر نیز آگاه شوند.

نورصالحی افزود: امسال نیز ماشین آلات موردنیاز مواکب مانند 
جرثقیل، آتش نشانی، کامیون، وانت و… توسط شهرداری اصفهان 

فراهم شده تا در شرایط لازم مورد استفاده قرار گیرد.
وی با بیان اینکه امسال هم به درخواست ستاد اربعین کشور 
حجم  گفت:  شد،  اعزام  مهران  به  اصفهان  از  اتوبوس  تعدادی 
فعالیت در ایام اربعین هر سال نسبت به سال گذشته افزایش پیدا 

می کند که امیدواریم این فعالیت ها با توفیق همراه باشد.
با اشاره به آلودگی هوای  رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان 
اصفهان در هفته های اخیر تصریح کرد: در برخی مباحث عنوان 
شده که این آلودگی ناشی از ریزگردهای اراضی و نواحی شرق از 
جمله تالاب گاوخونی است، پیش بینی می شد که اگر این مناطق 

خشک شوند شاهد چنین پدیده ای خواهیم بود که اینگونه شد.
وی با بیان اینکه به روایت آمار، اصفهان در میان کلانشهرهای 
کشور آلوده ترین شهر کشور است، گفت: شهر و استان اصفهان 
به دلیل حجم تردد موجود، رکورددار مصرف گازوئیل و رتبه دوم 
مجموع چهار فرآورده نفتی را دارد، ۱۰ هزار واحد تولیدی صنعتی، 

۷۰۰ معدن فعال، ۲ هزار واحد سنگبری فعال، ۵ ناحیه بزرگ تولید 
واحد  بزرگ مقیاس، ۱۵ هزار  واحدهای صنعتی  آجر، ۱۰ درصد 
صنفی، ۷۷ شهرک صنعتی در این استان قرار دارد که ۷۰ درصد 
این ها در شعاع ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان مستقر است در حالی 
که این منطقه ۸ درصد مساحت استان و ۷۵ درصد جمعیت را 
از ۱  بیش  تردد  نورصالحی بیان کرد: همچنین  تشکیل می دهد. 
میلیون خودرو و ۶۰۰ هزار دستگاه موتورسیکت در شهر اصفهان 
آلودگی ایجاد می کند و به دلایلی مانند گران شدن وسایل نقلیه 
عمومی این مشکلات دوچندان شده است. در همین راستا ما بدون 
اینکه بخواهیم دستگاهی را متهم کنیم مطالبه شرعی و قانونی نسبت 
به این شرایط داریم. وی یادآور شد: اگر از ممنوعیت قانونی توسعه 
هر صنعتی در شعاع ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان صحبت می شود 
مطلبی بحق و قانونی است که نباید کسی را ناراحت کند. در این 
راستا حتی بهبود فرآیندها در این صنایع بزرگ و آلاینده نیز با همان 
توسعه است. وی با اشاره به آمار پایین عوارض آلایندگی گفت: 
پیشنهاد کردیم که صنایع خود پیشقدم شوند و حداقل وسایل 
حمل و نقل کارکنان خود را برقی و خود استفاده کنند. زیرا صدها و 
حتی هزاران دستگاه اتوبوس آلاینده وظیفه جابجایی کارکنان خود را 

برعهده دارند که باعث آلودگی می شود.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: این صنایع می توانند به 
تأمین ناوگان مترو نیز کمک کنند و اینها کارهایی است که می تواند 

با مسئولیت خود و ارز حاصل از صادرات انجام دهند.
وی تأکید کرد: شورای شهر به عنوان نمایندگان مردم با همکاری 
نمایندگان مجلس در جلسات مشترک بر این امر تاکید دارند که 
برنامه و قوانین محکمی باید برای انتقال این صنایع در دراز مدت 
و جلوگیری از توسعه این صنایع و کمک به بهبود شرایط زیست 

محیطی شهر اصفهان تصویب شود.
نورصالحی اظهار کرد: عنوان شده بود که این صنایع هزینه انتقال 
پساب  این صنایع  است،  که طبیعی  تأمین می کنند  را  دریا  آب 
شهرهای اطراف را می خرند که این باعث می شود شهرهای اطراف از 
حداقل امکانات برای توسعه فضای سبز محروم شوند. ضمن اینکه 
این موضوع نیز ذکر می شود که انتقال آب دریا سبب توسعه صنایع 
خواهد شد. وی افزود: از سال ۱۳۹۶ و بعد از تصویب قانون هوای 
پاک، ۲۴۰ درصد هوای اصفهان روزهای آلوده بیشتری داشته است 
و این نشان می دهد قانون هوای پاک حداقل برای اصفهان نتیجه 

بخش نبوده است.

قانون هوای پاک حداقل برای اصفهان نتیجه بخش نبوده است


